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Verslag vergadering schoolraad van 04 oktober 2022 
 
Aanwezigen:  
 

Pedagogische raad  Juf Bianca Aertgeerts 
    Juf Sarah Vandezande Juf 

Nan Depoortere      
 
 Ouderraad   Pieter Heymans (secretaris) 

Joke Rutten 
Heleen van Haegenborgh 

       
Lokale gemeenschap  Ben Nicolai (voorzitter) 

Marjan Plasschaert 
Sophia Hoornaert    

 
Directie & Wim Vercruysse     
Schoolbestuur   Herman Verbruggen 
   
 

 
Verontschuldigd      
      
 
 

 

• Verwelkoming 
 

• Opvolgen en goedkeuren verslag SR 14 juni  
 
Het verslag van vorige vergadering wordt door alle geledingen goedgekeurd. 
 
Opvolging uitbreidingsproject Wijgmaal 
Er is overleg geweest met de schepen van onderwijs en betrokkenen.  Men was bereid om te 
luisteren naar de bezorgdheden van de school.  Er is nog weinig concrete informatie over de 
plannen en het te verwachten aantal nieuwe leerlingen. 
 
Er zou een nieuwe school en een creche komen aan de Kroonstraat.  Ook daar konden ze verder 
geen enkele concrete informatie over geven, noch rond de timing, noch over wie deze school zal 
uitbaten. 
 
Grootouderfeest 
Het grootouderfeest staat dit jaar gepland in 2 sessies: op 14 en 16 februari 
 
Pedagogische studiedag 
Er stond een pedagogische studiedag te veel op de kalender.  De studiedag van 7 december valt 
weg. 
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• Agendapunten uit de geledingen 
 

• Wijziging samenstelling schoolraad 
 

Voor de oudergeleding zal Heleen voortaan deelnemen aan de vergaderingen, ter vervanging van 
Hannelore die niet meer in de ouderraad zit. 

 
 

• Schoolbestuur 
 

1) Intentie tot benoeming Wim Vercruysse tot schooldirecteur 
  
Sarah heeft te kennen gegeven dat ze haar TAO (tijdelijk andere opdracht) stopzet en dus officieel 
ontslag neemt als directeur van De Twijg.  Het schoolbestuur moet dus een nieuwe directeur 
benoemen. 
 
Aangezien Wim deze functie reeds twee jaar ‘ad interim’ met vrucht heeft uitgeoefend, heeft het 
schoolbestuur de intentie aangegeven om Wim te benoemen tot directeur.  Deze intentie werd 
reeds meegedeeld aan het schoolteam en de ouderraad.  Tot nu toe zijn er geen bezwaren 
doorgegeven, waardoor de benoeming zal worden geofficialiseerd. 
 
 

• Directie en personeelsgeleding 
 

1) Aantal leerlingen (inschrijvingen, schoolverlaters, instappers) 
 
Er zijn 376 kinderen ingeschreven, verdeeld over 122 kleuters en 254 kinderen in de lagere school.  
Dat is iets minder dan de maximale capaciteit van 400 leerlingen, wat de algemene demografische 
trend volgt (minder kinderen). 
 
Er zijn dit schooljaar geen uren genoeg om twee instapklassen te starten, terwijl er vanaf krokus 
wel tot 33 instappers zijn.  Daarom werd besloten om rond krokus de 12 kleuters die het verst 
staan alvast door te schuiven naar de eerste kleuterklas.  Omdat de eerste kleuterklassen ook al 
vol zitten, zullen er ook 12 kleuters uit de eerste kleuterklas gekozen worden die alvast 
doorschuiven naar de tweede kleuterklas.  Daar is voldoende plaats dus is het niet nodig om 
kleuters door te schuiven naar de derde kleuterklas. 
 
 
 

2) Activiteiten lopend schooljaar 
 

De definitieve schoolkalender zal als bijlage bij dit verslag worden gevoegd.   
 

 
 
 

3) Pedagogische prioriteiten  
 



 

Vrije Basisschool “De Twijg”  Schoolraad 2021-2022 

Ursulinenstraat 1         

3018 Wijgmaal         pagina 3 / 4 
 

 

 

 

 

Er wordt gewerkt aan een aantal visieteksten.  Er werd een ontwerp gemaakt voor de visieteksten 
rond het opvoedingsproject en rond het kansarmoedebeleid. 
 
Wat het kansarmoedebeleid betreft wordt nog meer ingezet op de samenwerking met lokale 
initiatieven.  De samenwerking met Gastvrij Wijgmaal werpt reeds langer zijn vruchten af en sinds 
kort heeft de school ook Karen Stes als brugfiguur die op alle mogelijke manieren hulp biedt aan 
gezinnen die het nodig hebben.   
 
Er wordt ook overlegd met Kortom om te bekijken of er gezonde en duurzame soep kan worden 
voorzien voor de leerlingen. 
 
Ook rond het project open tuin werd een visietekst geschreven.  Tijdens de zomer werd de tuin 
opengesteld voor de bewoners van de Rozengaard.  Zij kregen een sleutel van het poortje en 
hielden in ruil een oogje in het zeil.  Dat is heel goed verlopen en het project wordt voortgezet in 
zijn huidige vorm.   
 
De teksten zullen worden voorgelegd aan de verschillende geledingen en op de volgende 
vergadering verder worden besproken. 

 
 

• Ouderraad 
 

1) Samenstelling ouderraad 
 
Heidi en Hannelore hebben de ouderraad verlaten, terwijl er ook een nieuw lid bijgekomen is.  
Daardoor blijft de ouderraad met ongeveer evenveel leden.  Heleen Van Haegenborgh neemt het 
penningmeesterschap van Heidi over en zal ook in de plaats van Hannelore zetelen in de 
schoolraad.  Op die manier zetelen voor de ODR zowel voorzitter, penningmeester als secretaris in 
de schoolraad. 

 
2) Activiteiten 

 
Nu activiteiten (hopelijk) weer zullen kunnen, willen de ODR zich opnieuw tonen met allerlei 
activiteiten.  Zo komt er voor de eerste keer een kaas&wijn avond, zal de Twijgquiz opnieuw 
doorgaan en gaat ook de Zomerbar opnieuw live door op school. 
 

 

• Lokale gemeenschap 
 

1) Lerarentekort is brandend actueel 
 

Het team is weer voltallig.  Er zijn 4 nieuwe leerkrachten aangenomen.   
In het begin van het schooljaar waren er telkens 2 leerkrachten afwezig omwille van Corona.  
Gelukkig was de afwezigheid telkens beperkt tot een week en kon dit intern opgevangen worden. 
 
Het vinden van vervangers is nog steeds heel moeilijk. 
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2) Zorg op school: implementatie leersteundecreet 
 

Ook na de “afschaffing” van het M-decreet is nog steeds bijkomende zorg nodig voor leerlingen 
die niet op hun plaats zitten op school of op de wachtlijst staan voor buitengewoon onderwijs.  
Ook op De Twijg zijn er leerlingen die beter op hun plaats zouden zitten in het buitengewoon 
onderwijs en waar heel veel energie en zorg voor nodig is. 
 
 

3) Versterking vanuit lokale gemeenschap: welke noden? 
 

Is er een mogelijkheid dat mensen vanuit de lokale gemeenschap de school – tijdelijk – uit de nood 
helpen door bij te springen?   
Praktisch heeft de school tot nu toe elke nood kunnen oplossen door intern te schuiven, 
voornamelijk door zorgleerkrachten in te zetten voor de klas.  Het inzetten van externen zou echt 
een noodscenario zijn, dat praktisch niet altijd haalbaar is. 
 

 

• Varia 
 

1) Zonnepanelen 
 
De mensen van Ecoob zijn hier volop mee bezig om dit in gang te trekken.  Wegens schaarste aan 
zonnepanelen zal de plaatsing pas voor het najaar of de winter zijn.  Er komt een infoavond voor de 
buurt.  Voorlopige berekeningen wijzen uit dat de school jaarlijks ongeveer 4000 euro zou 
uitsparen met dit project. 
 

2) Volgende vergadering 
 
Wim heeft beloofd om volgende vergadering te trakteren om zijn benoeming te vieren 
 
Er is afgesproken dat tijdens de volgende vergadering de leerkrachten elk een agendapunt van de 
school voor zich zullen nemen. 

 
 
 

Volgende vergadering 
 
7 februari 2023 

 

 

Ben Nicolai       Pieter Heymans 
 

Voorzitter       Secretaris 


